

Dubai Financial Market
World Trade Centre (Rashid Tower)
Sheikh Zayed Road
P.O. Box: 9700
Dubai, United Arab Emirates

سوق دبي المالي
مركز التجارة العالمي (برج راشد)
شارع الشيخ زايد
ص. ب. 9700
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: 13 December 2021

التاريخ: 13 ديسمبر 2021

Subject: Disclosure in respect of transfer of a number of shares in DEPA PLC to Mashreqbank PSC pursuant to a court order

الموضوع: الإفصاح عن نقل ملكية عدد من الأسهم في شركة ديبي بي أل سي إلى بنك المشرق ش.م.ع بناءً على حكم قضائي

Dear Sirs

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

We, Mashreqbank PSC ("**Bank**"), wish to inform you that pursuant to the Dubai International Financial Centre Court judgment in Case No. CFI-050-2021 issued on 26 July 2021 and the executive letter issued by the Dubai Court of Execution dated 18 October 2021, 149,555,275 ordinary shares, owned by Arabtec Holding PJSC, in DEPA PLC (a listed company on Nasdaq-Dubai), have been transferred to the Bank, as part of an enforcement of collateral provided by Arabtec Holding PJSC to the Bank under a pledge contract and a facility agreement.

نحن بنك المشرق ش.م.ع ("**البنك**") نود أن نحيطكم علماً بأنه بموجب الحكم القضائي الصادر من محكمة مركز دبي المالي العالمي في الدعوى رقم CFI-050-2021 المؤرخ في 26 يوليو 2021 وكذلك القرار الصادر من محكمة التنفيذ في دبي المؤرخ في 18 أكتوبر 2021، قد تم نقل ملكية عدد 149,555,275 سهم عادي المملوكة لشركة أرابتك القابضة ش.م.ع. في شركة ديبي بي أل سي (DEPA PLC) (شركة مدرجة في سوق ناسداك - دبي) إلى البنك، وذلك كإجراء تنفيذي على الضمانات المقدمة من شركة أرابتك القابضة ش.م.ع للبنك بموجب عقد رهن واتفاقية تسهيلات ائتمانية.

The transfer of the shares above to the Bank took place on 28 November 2021.

هذا وقد تم نقل ملكية الأسهم المشار إليها أعلاه إلى البنك بتاريخ 28 نوفمبر 2021.

We enclose with this disclosure notice "Form for disclosing the Agreement to Acquire, Dispose, Mortgage, or Lease Transaction(s)" in English and Arabic for more details regarding this disclosure notice.

نرفق لكم مع هذا الإفصاح "نموذج الإفصاح عن الاتفاق على صفقة استحواذ / تخارج / رهن / تأجير" باللغتين العربية والإنجليزية لمزيد من التفاصيل بخصوص هذا الإفصاح.

Mashreqbank psc
Head Office
Post Box 1250, Dubai, U.A.E
Telephone 04-2223333
Website: www.mashreqbank.com



Yours Faithfully

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،

معروف محمد شويكه
13 Dec 21 أمين السر - مجلس الإدارة
بالنيابة عن بنك المشرق ش.م.ع

Marouf Mohamed Shweikeh
Group Company Secretary
For and on behalf of
Mashreqbank PSC

